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Rondvraag voor de Raadsvergadering van gemeente Westland op 16 oktober 2018 

inzake voortgang herinrichting centrum Monster 

 

Al sinds lange tijd wordt gesproken en nagedacht over de herinrichting van een deel van 

het centrum van Monster, te weten het gebied waar het oude gemeentehuis staat tot en met 

de Noviteit. 

In dit proces is gesproken met de diverse belanghebbenden en is in het bijzonder een 

traject gestart voor vernieuwing en herinrichting van de Noviteit. 

In dit proces waren de partijen reeds een flink eind gevorderd en was er een mooi plan dat 

door alle partijen ondersteund werd. 

Dit hele traject ligt nu echter al meer dan een half jaar stil en dat is niet goed voor alle 

betrokkenen die hier veel tijd en enthousiasme in gestoken hebben en niet goed voor de 

kern Monster. Er is een dringende behoefte aan dat dit traject voortvarend wordt opgepakt. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1. Is het college ervan op de hoogte dat het traject rondom de Noviteit al ruim een half 

jaar stagneert?  

2. Zo ja, waarom ligt dit traject al meer dan een half jaar stil, zeker nu er 

veelbelovende plannen wachten op verdere ontwikkeling? 

3. Wat gaat het college concreet hieraan doen en per wanneer wordt het traject 

voortvarend hervat? Graag een concrete tijdsplanning inzake verdere uitvoering. 

4. Kan het college aangeven wat de status is van de herontwikkeling van de rest van 

het gebied rondom de Noviteit, dus onder meer het oude gemeentehuis en het 

parkje.  
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